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Besluitenlijst domeinvergadering sociaal 

13 september 2022 
 
Aanvang:  13 september 2022 om 17:00 uur 
Vergaderlocatie: Boardroom 
Domeinvoorzitter: Henny Willems 
Domeingriffier:  Bart Golsteijn 
 
Aanwezige fracties (11):  
SPM, D66, PvdA, Partij Veilig Maastricht, VVD, VOLT, SP, PVV, 50PLUS, M:OED, FvD 
 
Aanwezige domeinleden (17):  
Jos Boelen (SPM), Harry Mevissen (SPM), Guido Mertens (D66), Thomas Gardien (D66), Maren Slangen 
(PvdA), Bert Garnier (PVM), John Voorst (PVM), Sjoerd Maillé (VVD); Calvin Klein (VVD), Jules Ortjens 
(VOLT), Jack van Gelooven (SP), Jhon Miesen (PVV), Annemiek Meijer-Coninx (50PLUS), Bennie van Est 
(50PLUS), Martin van Rooij (M:OED), Joyce Grul (M:OED), Bas Rikers (FvD) 
 
Aanwezig college: Wethouders Anita Bastiaans, Johan Pas, Alex Meij  
 
Aanwezige ambtelijke ondersteuning: Monique Kerbusch (manager sociaal, agendapunt 4) 
 

1. Opening, vaststellen agenda en besluitenlijst (mondeling) 
De voorzitter constateert dat voldoende fracties aanwezig zijn en opent om 17:00 uur de 
vergadering. De agenda en de besluitenlijst worden vastgesteld.  

 
2. Mededelingen, status toezeggingen (mondeling) 

Er zijn geen mededelingen. Dhr. Boelen (SPM) vraagt aandacht voor het toevoegen van de 
huidige wethouders achter de toezeggingen. Verder verzoekt hij om ter vergadering de 
toezeggingen door te nemen. Afgesproken wordt dat het college aangeeft als er zaken 
afgedaan kunnen worden en mochten er onduidelijkheidheden zijn rondom een toezegging, 
dan kan dat in de domeinvergadering worden besproken. In de eerstvolgende 
domeinvergadering wordt teruggekomen op de actuele stand van zaken van de toezeggingen, 
waarbij gepoogd wordt om de lijst verder op te schonen door het college.  
 

3. Rondvraag aan het college (mondeling)  
Dhr. van Est (50PLUS) stelt een rondvraag over de rol van de gemeente aangaande de 
landelijke plannen rondom het noodfonds energiecompensatie en de communicatie hierover 
naar de inwoners van Maastricht. 
Dhr. Van Rooij (M:OED) stelt een rondvraag inzake de energietoeslag. Concreet heeft hij de 
volgende vragen over het onderwerp: 
1) wat is de laatste stand van zaken rondom het uitkeren van de energietoeslag aan 
(internationale) studenten? 
2) wat heeft het college ondernomen op dit dossier sinds het debat van voor het reces en wat 
is het college nog van plan? 
3) wat is de aanpak in andere studentensteden. 
Dhr. Van Gelooven (SP) stelt een vraag over hoe landelijke plannen - zoals armoedeplannen - 
in onze organisatie landen. 
 



2 
 

Wethouder Meij antwoordt op de vragen en deelt wat het college heeft gedaan en gaat doen. 
De ingediende aanvragen worden vooralsnog aangehouden, mede in afwachting van een 
eventuele landelijke compensatieregeling. De wethouder geeft ook aan dat communicatie 
over de verschillende regelingen naar de burgers aandacht heeft. Verder komen landelijke 
plannen en regels via de gebruikelijke kanalen naar de gemeenten toe, en worden deze intern 
vertaald naar lokaal beleid. 

 
4. Jaarplanning (ter informatie) 

De domeinleden nemen kennis van de jaarplanning, en de aanpassingen die het college wil 
doorvoeren. 
 
Wethouder Pas geeft te kennen dat het onderwijsveld de behoefte heeft om de raad bij te 
praten over ontwikkelingen. Voorgesteld wordt om in de domeinvergadering van oktober een 
informatiesessie te beleggen met presentaties over 2 onderwerpen (doelgroeparrangementen 
en passend onderwijs). Daarnaast is aangegeven dat er een bezoek aan een onderwijslocatie - 
op een zaterdag - wordt voorbereid. Desgevraagd geeft de wethouder aan dat het bezoek voor 
het einde van het jaar wordt ingepland. 

 
Wethouder Bastiaans geeft aan dat de planning steeds aan verandering onderhevig is. De 
ambtelijke ondersteuning, mevrouw Kerbusch, licht de veranderingen voor de 
domeinvergaderingen in 2022 toe.  
In dat kader wordt opgemerkt dat het onderwerp ‘overlegrecht onderwijs (Kom Leren en LVO)’ 
mogelijk van november naar december gaat. Vanuit het domein - mevrouw Slangen (PvdA) - 
wordt aandacht gevraagd voor de tijdige aanlevering van stukken aangaande het overlegrecht 
door LVO, waarbij de ervaring van de afgelopen keren wordt gedeeld. De planning van de raad, 
voortvloeiend uit de wettelijke taken van de gemeente, is leidend.  
Namens het college wordt aangegeven om de monitor sociaal domein in november als 
document niet te behandelen, maar in de domeinvergadering van oktober een (eerder 
toegezegde) informatie/themasessie te beleggen om de inrichting van de 
monitor/sturingsinformatie te bespreken.  
 

5. Toelichting wijziging gemeenschappelijke regeling Omnibuzz (mondeling) 
Wethouder Bastiaans neemt de domeinleden mee in het proces dat doorlopen wordt rondom 
de aankomende wijzigingen van de gemeenschappelijke regeling Omnibuzz. Als gevolg van de 
gewijzigde wet op de gemeenschappelijke regeling is er aan ander behandelproces aan de 
orde. In de vergadering van oktober staat (voorbereiding) besluitvorming over het 
raadsvoorstel zienswijze centraal. In de vergadering van december vindt dan middels een 
tweede raadsvoorstel (voorbereiding) besluitvorming over de wijziging van de 
gemeenschappelijke regeling en de begroting plaats.  
 
Na de toelichting zijn de domeinleden in de gelegenheid om verduidelijkende vragen te stellen. 
Dhr. Boelen (SPM) vraagt een nadere uitleg over het gremium aan wie de raad een zienswijze 
geeft en de van toepassing zijnde data. 
Dhr. Voorts (PVM) vraagt of alle gemeenten moeten instemmen met de wijzigingen. 
Dhr. Van Gelooven (SP) vraagt wat de gevolgen zijn van het eventueel niet wijzigen van de 
gemeenschappelijke regeling. 
 
Wethouder Bastiaans reageert op de vragen en bijdragen van de domeinleden. De wethouder 
licht toe dat de raad via het college de zienswijze aan het bestuur van de gemeenschappelijke 
regeling kenbaar maakt en dat drie vierde van de gemeenten moet in stemmen. Voorts geeft 
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ze aan dat de nieuwe financieringssystematiek niet kan ingaan per 1 januari 2023 als de 
gemeenten niet (tijdig) instemmen met het wijzigen van de gemeenschappelijke regeling. 
 
Er ligt geen raadsvoorstel voor. Er is dus geen voorbereiding van besluitvorming aan de 
orde.  

 
6. Sluiting (mondeling) 

De voorzitter bedankt de aanwezigen en sluit om 17:43 uur de vergadering.  


